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Vragen van het statenlid Hannie Kool-Blokland en Jaap Scheele (CDA) ingevolge artikel 44 reglement van orde

 
AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2019 nummer 36. 

Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake Minder blauw op straat 
door bewakingswerk: 

 Vragen aan gedeputeerde staten  Antwoorden van gedeputeerde staten 

 (ingekomen 28 november 2019   

1.  Kan het college ons een inschatting 
geven van de omvang en de gevol-
gen van de inkrimping van ons poli-
tiekorps voor de landelijke beveiliging 
binnen strafprocessen? 

1.  Wij willen benadrukken dat het beheer 
en gezag over de politie(inzet) niet bij de 
provincie ligt. 
 
Tegen de achtergrond van uw vragen, 
hebben wij wel navraag gedaan bij de 
politie-eenheid Zeeland-West-Brabant 
(ZWB). Die laat weten dat, na de moord 
op advocaat Derk Wiersum, aanvullende 
(beveiligings) maatregelen zijn getroffen 
om de veiligheid van sleutelfiguren en 
functionarissen in grote strafprocessen 
te garanderen. 

De intensivering van het bewaken en 

beveiligingsproces heeft geresulteerd in 

consequenties voor de beschikbare poli-

tie capaciteit binnen de politie eenheid 

ZWB. Er is echter een groot verschil in 

levering van capaciteit door de verschil-

lende districten binnen de eenheid. In 

tegenstelling tot de andere districten van 

de eenheid, heeft het district Zeeland 

een zeer beperkt aantal medewerkers 

die werkzaam zijn in de bewakingseen-

heid. Ter compensatie ondersteunt het 

district de overige districten door het in-

zetten van een klein gedeelte van het 

flexteam ter ondersteuning van het ba-

sisteam en de districtsrecherche.  

 

De gevolgen van de inkrimping van de 
politie capaciteit vanwege de landelijke 
beveiliging binnen strafprocessen vallen  
daarmee volgens de politie-eenheid 
ZWB gering uit in Zeeland. 
 

2.  Is de Commissaris van de Koning 
voornemens om, al dan niet samen 
met zijn collega uit Noord-Brabant, 
richting de minister aan te dringen op 
het ontzien van onze provincie om 
geloofwaardigheid van de basispoli-
tiezorg niet in gevaar te brengen. 

2.  De cvdK vraagt regelmatig aandacht 
voor de politiesterkte in Zeeland. 
In het licht van de uitgevoerde evaluatie 
van de Politiewet 2012, heeft de kring 
van commissarissen van de Koning ook 
eerder zijn visie gegeven op de politie, 
waaronder ook de politiecapaciteit. 
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Ook de regioburgemeesters hebben, in 
een recente brief aan de minister van 
Justitie en Veiligheid, opnieuw indrin-
gende aandacht gevraagd voor de capa-
citeitsproblemen bij de politie met daar-
bij het verzoek aan de minister om met 
structurele oplossingen te komen. 

 
 
 
 
 
Namens de fractie van : CDA 
 
 
Hannie Kool-Blokland en Jaap Scheele 

 
MIDDELBURG, 17 december 2019 
 
Gedeputeerde Staten, 
 
Drs. J.M.M. Polman 
A.W. Smit 
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